
Rada  
Powiatu Nowosądeckiego

PROTOKÓŁ Nr 20/XX/2012
z obrad XX Sesji Rady Powiatu Nowosądeckiego z dnia 26 listopada 2012 r.

Ad. 1.
Sesja Rady Powiatu Nowosądeckiego rozpoczęła się o godzinie 12:00 w sali konferencyjnej 

w Hotelu „Perła Południa” w Rytrze., a zakończyła o godzinie 14:30.
W  sesji  uczestniczyło  28  radnych,  co  stanowi  quorum,  przy  którym  Rada  może  obradować
i  podejmować  uchwały.  W  Sesji  uczestniczyli  również  zaproszeni  goście  oraz  pracownicy 
Starostwa Powiatowego (listy obecności stanowią załącznik do protokołu).

Zgodnie  z  §  21  ust.  2  Statutu  Powiatu  Nowosądeckiego Przewodniczący Rady Powiatu 
Wiesław Basta upoważnił Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu Nowosądeckiego Jana Dziedzinę 
do prowadzenia obrad XX Sesji Rady Powiatu Nowosądeckiego w dniu 26 listopada br.

Upoważnienie stanowi załącznik do niniejszego protokołu.
Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Jan Dziedzina, dokonał otwarcia posiedzenia XX Sesji 

Rady Powiatu Nowosądeckiego IV kadencji, po czym przywitał przybyłych radnych i gości.
Na sekretarzy obrad wyznaczeni zostali Radni: .Zenon Szewczyk, Stanisław Śmierciak.

Ad. 2.
Wiceprzewodniczący  Rady  Powiatu  Jan  Dziedzina  zwrócił  się  do  radnych  z  zapytaniem,  
czy są uwagi lub wnioski dotyczące zmian w przesłanym wcześniej projekcie porządku obrad.

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Jan Dziedzina poddał pod głosowanie porządek obrad .
Liczba radnych Rady Powiatu Nowosądeckiego obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 25

W wyniku głosowania otrzymano:
25 głosów – za,
0 głosów – przeciw,
0 głosów – wstrzymujących się.

Wiceprzewodniczący  Rady  Powiatu  Jan  Dziedzina  stwierdził,  że  porządek  obrad  został 
przyjęty.  

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z XIX Sesji Rady Powiatu Nowosądeckiego.
4. Interpelacje radnych.
5. Sprawozdanie z pracy Zarządu w okresie międzysesyjnym. 
6. Wystąpienia gości.
7. Informacja Powiatowego Zarządu Dróg na temat przygotowań do zimowego utrzymania 

dróg powiatowych na terenie Powiatu Nowosądeckiego w sezonie zimowym 2012/2013.
8. Informacja  o  pozyskanych  funduszach  unijnych  i  innych  funduszach  zewnętrznych, 
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złożonych wnioskach i efektach realizacji w II półroczu 2012 r. 
9. Podjęcie  uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie wyboru biegłego rewidenta  

do przeprowadzenia badania sprawozdania finansowego Powiatu Nowosądeckiego za rok 2012.
10. Podjęcie uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie Programu Współpracy Powiatu 

Nowosądeckiego z Organizacjami Pozarządowymi na rok 2013. 
11. Podjęcie uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy 

aptek  ogólnodostępnych  na  terenie  Powiatu  Nowosądeckiego  oraz  dyżurów  aptek 
ogólnodostępnych w porze nocnej, w niedzielę, święta i dni wolne od pracy na terenie Krynicy 
Zdroju, w 2013 roku.  

12. Podjęcie  uchwały Rady Powiatu  Nowosądeckiego w sprawie  ustalenia  opłat  za  usuwanie 
pojazdów z dróg na terenie Powiatu Nowosądeckiego na koszt właściciela i przechowywania 
tych pojazdów na wyznaczonych parkingach strzeżonych.

13. Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  w  sprawie  skargi  złożonej  przez  Ewę 
Klimczak i Jana Klimczaka. 

14. Sprawy bieżące i wolne wnioski.  
15. Zamknięcie obrad. 

Ad. 3.
Przyjęcie protokołu z XIX Sesji Rady Powiatu Nowosądeckiego.
Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Jan Dziedzina poinformował radnych, iż zgodnie z § 34 ust. 
4 i 5 Statutu Powiatu Nowosądeckiego protokół z ostatniej sesji Rady Powiatu został wyłożony do 
wiadomości na 7 dni przed terminem dzisiejszej sesji.  Do chwili  obecnej nie zostały zgłoszone 
poprawki ani uzupełnienia.
W związku z brakiem poprawek i uzupełnień Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Jan Dziedzina 
zaproponował przystąpienie do głosowania nad przyjęciem protokołu.

Liczba radnych Rady Powiatu Nowosądeckiego obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 26
W wyniku głosowania otrzymano:
26 głosów – za,
0 głosów – przeciw,
0 głosów – wstrzymujących się.

W wyniku głosowania protokół z  XIX Sesji Rady Powiatu Nowosądeckiego został przyjęty.

Ad. 4.
Interpelacje Radnych.

Radny Powiatu Nowosądeckiego Franciszek Kantor złożył interpelację dot.
− ponowna  prośba  o  dokonanie  wyrównania  zagłębień  pobocza  drogi  Nowy  Sącz  – 

Wilczyska,
− modernizacji drogi Korzenna Pogwizdów – Krużlowa Niżna,
− modernizacji  odcinka  drogi  w  miejscowości   Nowy  Sącz-Naściszowa  przedłużenie  ul. 

Barskiej
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Radni Powiatu Nowosądeckiego: Agata Król-Mirek, Andrzej Gancarz,Włodzimierz Oleksy, 
Adam Mazur, Marian Ryba złożyli wspólną interpelację dot.

 -wystąpienie z wnioskiem do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych o wykonanie drugiego pasa 
drogowego na odcinku drogi Roztoka – Krzyżówka -Krynica Zdrój.

Radny Powiatu Nowosądeckiego Zbigniew Miłkowski złożył interpelację dot.:
 - wniosku w sprawie poszerzenia drogi na odcinku Miłkowa (kamieniołom) – prośba o uzyskanie 
informacji.

Radny Powiatu Nowosądeckiego Stanisław Mrzygłód złożył interpelacje dot.:

-  pomocy przy opracowaniu koncepcji przeprowadzenia nitki gazowej na lewą stronę Dunajca, 
celem gazyfikacji miejscowości Gminy Chełmiec.

Radny Powiatu Nowosądeckiego Włodzimierz Oleksy złożył interpelacje dot.:
 -  prośba o zestawienie plusów i minusów reorganizacji Powiatowych Poradni Psychologiczno- 
Pedagogicznych.
- skąd wynika tak duża wielkość środków przeznaczonych na podnoszenie kwalifikacji nauczycieli, 
- czy taki przywilej mają pozostali pracownicy Starostwa czy innych jednostek,
-  prośba o podanie kwot współfinansowania budowy hali widowiskowo-sportowej w Łącku.

Radny Powiatu Nowosądeckiego Wiesław Pióro złożył interpelację dot.:
- dot. drogi krajowej nr 75 (most w miejscowości Frycowa),

Radny Powiatu Nowosądeckiego Antoni Poręba złożył interpelacje dot.:
-  prośba  o  kompleksowe  działania  dotyczące  rozwiązania  spraw  lokalizacji  Liceum 
Ogólnokształcącego w Grybowie.
-  podziękowanie za wybudowanie mostu na Pławiance.

Ad. 5.
Starosta  Nowosądecki  Jan  Golonka  przedstawił  sprawozdanie  z  pracy  Zarządu  w  okresie 
międzysesyjnym. 

• 28  października  –  XVII  Nadzwyczajne  Zgromadzenie  Członków  Stowarzyszenia  Kasa 
Wzajemnej Pomocy, Stary Sącz ,

• 30 października –Posiedzenie Komisji Konkursowej w sprawie wyboru Z-cy Dyrektora SP 
ZOZ Szpitala w Krynicy Zdroju,

• 30 października - Posiedzenie Powiatowego Zespołu Zarządzania Kryzysowego, 
• 6 listopada -  Spotkanie związane z budową Strategii Rozwoju Gminy Nawojowa, urząd 

gminy, 
• 13  listopada  -  Spotkanie  z  udziałem  Ministra  Środowiska  Stanisława  Gawłowskiego 

pt."Bariery środowiskowe występujące przy realizacji inwestycji narciarskich",
• 13 listopada - Spotkanie w sprawie monitoringu systemu przeciwpowodziowego, 
• 19 listopada – Posiedzenie Rady Regionu Małopolskiego PO, Kraków 
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• 23 listopada – Konferencja pn. “Zielona energia dla Małopolski.  MRPO – perspektywy 
rozwoju odnawialnych źródeł energii w regionie”, Kraków 

Najważniejsze tematy posiedzeń Zarządu:
1. Analiza bieżących wydatków i dochodów budżetu Powiatu.
2. Podjęto uchwałę Zarządu w sprawie przekazania Kierownikom jednostek budżetowych Powiatu 
Nowosądeckiego  uprawnień  do  zaciągania  zobowiązań  dotyczących  przedsięwzięć  wieloletnich 
oraz wieloletnich umów zapewniających ciągłość działania jednostki. 
3. Podjęto uchwałę Zarządu w sprawie udzielenia Dyrektorowi CKPiU w Nawojowej upoważnienia 
do realizacji projektu systemowego „Osiągnąć sukces poprzez praktykę i doświadczenie zawodowe 
w Niemczech”.
4. Podjęto  uchwałę Zarządu w sprawie oddania w dzierżawę części nieruchomości w Krynicy-
Zdroju, ul. Kraszewskiego 181.
5.  Podjęto  uchwałę  Zarządu  w  sprawie  udzielenia  pełnomocnictw  do  realizacji  pilotażowego 
Programu "Aktywny Samorząd".
6. Podjęto  uchwałę Zarządu w sprawie powołania Komisji Egzaminacyjnych przeprowadzających 
postępowanie  egzaminacyjne  dla  nauczycieli  ubiegających  się  o  awans  na  stopień  nauczyciela 
mianowanego.
7.  Wydano  2  pozytywne  opinie  projektu  zmiany  miejscowego  planu  zagospodarowania 
przestrzennego.

W dalszej części Starosta Nowosądecki Jan Golonka odniósł się do kwestii rozbudowy Zespołu 
Szkół Zawodowych. Starosta przyznał, że w tym momencie trwają przygotowania do utworzenia 
liceum ogólnokształcącego w Grybowie, przeniesienia dotychczasowej siedziby i reorganizacji sieci 
szkół w Grybowie. 
Druga kwestia dotyczyła drogi Nowy Sącz – Krynica, która jest drogą krajową w związku z czym 
niewielki  wpływ  na  nią  mają  gminy,  ewentualnie  Wydział  Ochrony  Środowiska.  Starosta 
zapowiedział, że interpelacja zostanie przesłana do odpowiednich organów. 
Kolejna sprawa dotyczyła tej samej drogi na odcinku Krzyżówka – Tylicz – Muszynka. Tam jest  
kilka koncepcji i kilka inwestycji, które miały być już dawno wykonane jak np. trzeci pas ruchu dla 
tirów,  był  projekt  ale  niestety  Generalna  Dyrekcja  Dróg  Krajowych  i  Autostrad  nie  poczyniła 
żadnych kroków. Inna koncepcja dotyczyła drogi w okolicach Tylicza do granicy ale ze względu na 
opór społeczny nie miała szans realizacji. W tym momencie trwają rozmowy ze stroną słowacką 
aby przejście graniczne mogło funkcjonować jako przejście towarowe. Związana z tym jest budowa 
mostu na Popradzie w Mniszku. Obiecał wystąpienie z tymi interpelacjami do Generalnej Dyrekcji 
Dróg Krajowych i Autostrad. 
Doprowadzenie gazu do lewej strony Dunajca to problem od lat 90., kiedy to gminy składały się na  
przebicie pod Dunajcem. W ubiegłym miesiącu było w tej sprawie spotkanie z dyrekcją zakładów 
gazowniczych w Jaśle i Tarnowie. Gminy Podegrodzie, Łącko, Nawojowa i Rytro według planów 
mają być zgazyfikowane w 2014 r. Zasadniczy problem dotyczy opłacalności ekonomicznej stąd 
spotkania  z  wójtami  i  burmistrzami.  Potrzeba  jednak  deklaracji  przedsiębiorców,  że  będą 
odbiorcami  tego  gazu.  Przy  okazji  Starosta  wspomniał  o  bardzo  wysokich  wskaźnikach 
zanieczyszczenia powietrza w Małopolsce, w tym w Kotlinie Sądeckiej. 
Starosta  Nowosądecki  Jan  Golonka wypowiedział  się  też  odnośnie  kwalifikacji  nauczycieli, 
subwencji  na  podnoszenie  kwalifikacji  oraz  korzystania  z  projektów  unijnych.   przypomniał  
w  Starosta  odniósł  się  do  wcześniejszych  wypowiedzi,  że  hala  widowiskowo  –  sportowa  
w Łącku została dofinansowana przez powiat w 1/3 wysokości inwestycji. 
Starosta  Nowosądecki  poinformował,  iż  przygotowanie  do  sezonu  zimowego  przedstawi  Pan 
Adam Czerwiński. Wszystkie inwestycje które miały być przygotowane są zrealizowane oprócz tej 
dotyczącej Muszyny, która również będzie zrealizowana w najbliższym czasie. 
Z  kolei  w  kwestii  dyspozytorni  wystąpiono  do  posłów  i  Ministra  Zdrowia  jednak  zgodnie  
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z przypuszczeniami  połączenie sądeckiej  dyspozytorni,  które miało nastąpić  w połowie grudnia 
przesunie  się  w  czasie  dopóki  system  nie  będzie  dopracowany  na  tyle,  że  będzie  w  pełni 
bezpieczny. 

Radny Powiatu Nowosądeckiego Antoni Poręba odniósł się do wypowiedzi Starosty w sprawie 
klas  gastronomicznych  szkoły  zawodowej  w  budynku  internatu.  Poruszył  też  kwestie  budowy 
mostu ze środków Powiatu i  planu remontu nawierzchni ul.  Węgierskiej.  Zwrócił się z prośbą  
o uwzględnienie  w planach budżetu  faktu,  że  droga jest  w złym stanie  i  aby z  niej  korzystać 
potrzeba dużych nakładów. 
Starosta Nowosądecki  Jan Golonka odpowiedział,  że  w projekcie  budżetu na 2013 r.  nie  ma 
szczegółowych  zadań  inwestycyjnych,  w  tym  nie  ma  też  sprawy  ul.  Węgierskiej.  Starosta 
przypomniał,  że  chcąc  podejść  do  sprawy  systemowo  należałoby  pamiętać,  że  jest  tam  też 
gigantyczne osuwisko na które Powiatu nie stać,  a ważne są też inne inwestycje jak np. most  
w Ptaszkowej.  Odnośnie szkoły nie  ma jeszcze planu zagospodarowania.  Dopiero w przyszłym 
roku sprawę da się kompleksowo załatwić. 
Dyrektor Sądeckiego Pogotowia Ratunkowego w Nowym Sączu  Józef Zygmunt wypowiedział 
się również w sprawie dyspozytorni. Przyznał, że kończy się jakiś etap w Sądeckim Pogotowiu 
Ratunkowym. Za jakiś czas będziemy podlegać dyspozytorni w Tarnowie. Przypomniał, że wiele 
organów  i  instytucji  takich  jak  Rada  Powiatu  czy  Sejmik  Województwa  Małopolskiego  nie 
sprzeciwiało się  takiemu pomysłowi  wręcz  jednogłośnie dopominało się  zmian w ratownictwie 
medycznym, tak by bezpieczeństwo było większe. NIK ocenił bardzo dobrze nasze ratownictwo 
medyczne w segmencie służby zdrowia. Kilka lat temu wspólnie z Marszałkiem zaczęto realizować 
program który miał  na celu osiągnąć polepszenie technicznej  obsługi  Pogotowia Ratunkowego. 
Miało  to  być  wspomaganie  kierowania  i  dowodzenia,  a  do  takiego  systemu  powinno  być 
odpowiednie  oprzyrządowanie.  W ubiegłym roku ten system wspomagania zaczęto wdrażać na 
terenach takich jak Zakopane, Nowy Targ,  Limanowa, czyli  m.  in.  na terenach górskich,  gdzie 
system ten  okazał  się  zawodny i  niedoskonały.  Pracownicy Urzędu  Marszałkowskiego  włożyli 
wiele  trudu w to,  by do  dzisiejszego dnia  współpracować z Pogotowiem na rzecz  polepszenia 
systemu. Dyrektor przypomniał że zakupili za własne środki bardzo dużo urządzeń. Zwrócił uwagę 
na  fakt,  iż  nie  da  się  zlecić  systemowi  niesienia  pomocy  człowiekowi.  Nie  można  powierzyć 
udzielania  pomocy  jednemu  systemowi,  w  żaden  sposób  nie  wspomaganemu.  Obserwując 
dotychczasowe funkcjonowanie tego systemu, w tym dwa przypadki  zgonów przyznał, że można 
mieć  obawy co do bezpieczeństwa.  System nie  jest  doskonały bo wydłuża się  czas  dojazdów  
i koszty.  Kwestię kontroli sprawności systemu przekazano Wojewodzie który był sędzią we własnej 
sprawie. Podziękował za wsparcie Starosty i Przewodniczącego Rady, Rady Miasta i polityków  
w tej  sprawie.  Jednak mimo tego trudno było cokolwiek zrobić skoro brakowało rozmów osób 
decyzyjnych  z  nim  samym  czy  samorządami.   Dyrektor  zapewnił,  że  pogotowie  intensywnie 
pracuje  by  się  do  tych  niełatwych  zmian  dostosować.  Podał  przykłady  zawodności  systemu. 
Przypomniał, że prośba władz powiatu nie była skierowana przeciw wojewodzie ale celem było 
wypracowanie najbardziej efektywnego systemu.
Radny  Powiatu  Nowosądeckiego  Antoni  Poręba zaznaczył,  że  media  dopiero  teraz  się 
uaktywniły w sprawie dyspozytorni, wcześniej kiedy sprawa zaczęła się w Piwnicznej media nie 
reagowały. Zaapelował, by tego typu sprawy i problemy w odpowiednim czasie trafiały do mediów. 
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Ad. 6.

 Wystąpienie gości.

Wójt  Gminy  Rytro  Władysław  Wnętrzak przywitał  Radnych  Powiatu  Nowosądeckiego  oraz 
przybyłych gości.

Ad.7.

Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg Adam Czerwiński przedstawił Informację Powiatowego 
Zarządu Dróg na temat przygotowań do zimowego utrzymania dróg powiatowych na terenie Powia-
tu Nowosądeckiego w sezonie zimowym 2012/2013. Pan Adam Czerwiński zadeklarował, że za-
kończył się proces wyłaniania podmiotów do utrzymania dróg powiatowych. Wyłoniono 18 przed-
siębiorców. Umowy zostały zawarte, a wykonawcy są przygotowani do działania. Nie zmieniły się 
też standardy. Dyrektor wymienił, które drogi objęte są najwyższym standardem (standard trzeci). 
Pozostałe utrzymywane są w 4. i 5. standardzie. Standardy różnią się okresem rozpoczęcia akcji. 
Skuteczność np. odśnieżania wynika z możliwości budżetu. Zabezpieczonych na ten cel w budżecie 
jest 2,5 mln złotych. Sumę w budżecie porównał z wydatkami na jednorazową akcję. Porównując 
zasoby i wydatki nie można oczekiwać, że wszystkie drogi będą „czarne” i bez zarzutu.

Radny Powiatu Nowosądeckiego Adam Mazur poinformował, iż na terenie gminy Muszyna są 
odcinki dróg, którymi m.in. dowozi się dzieci do szkół, stąd pytanie czy jest jakakolwiek gwaran-
cja, że te drogi będą w takim stanie, że dzieci do szkół dotrą. Dyrektor odpowiedział, że wykonaw-
cą w zakresie utrzymania dróg jest mieszkaniec Muszyny więc na pewno zna lokalne warunki, a do-
tychczasowe standardy nie zostały obniżone. Istnieje też możliwość przejmowania takich obowiąz-
ków przez gminy ale na warunkach jakie zaproponuje gmina.

Radny Powiatu  Nowosądeckiego  Stanisław Węglarz odwołał  się  do  wypowiedzi  Dyrektora  
o wybieraniu wykonawców z okolic miejsc świadczenia usług. Jako odstępstwo od tej zasady podał 
przykład gminy Rytro, gdzie za utrzymanie dróg odpowiada firma z Białej Niżnej, a mógłby to być 
podmiot  z  Rytra  lub Podegrodzia.  Dyrektor  wyjaśnił,  że  takie  postępowanie nie  jest  regułą,  a  
wygrywają podmioty oferujące atrakcyjne warunki i ma nadzieję, że firma która wygrała przetarg 
dobrze wywiąże się z obowiązków. 

Informacja  stanowi załącznik do protokołu.

Ad.8.
Dyrektor Powiatowego Centrum Funduszy Europejskich Monika Bochenek przygotowała in-
formację o pozyskanych funduszach unijnych i innych funduszach zewnętrznych, złożonych wnio-
skach i efektach realizacji w II półroczu 2012 r. 

Radny Powiatu Nowosądeckiego Edward Ciągło wspomniał o realizacji programu Akademia Sa-
morządowa, w którym terminem złożenia podania o budżet  zadaniowy dla 14 gmin był 15 listopa-
da. Rady zapytał czy wszystkie te gminy wprowadziły budżet zadaniowy, czy nie wystąpiły żadne 
problemy i czy ten system współdziała z programem BESTI@. Zapytał też czy będzie można zoba-
czyć w najbliższym czasie wyniki tej pracy. 
Dyrektor Powiatowego Centrum Funduszy Europejskich Monika Bochenek świadczyła, że za-
kończenie wykonania tego zadania planowane jest  na rok następny.  Budżety zostały stworzone 
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przez wszystkie gminy. Na dzień dzisiejszy wszyscy wójtowie podjęli zarządzenia przyjmujące bu-
dżety. Z tym że Powiat Nowosądecki nie jest partnerem w tym projekcie. .
Radny Powiatu Nowosądeckiego Edward Ciągło powiedział, że to zadanie służyłoby powiatowi. 
Powiat wiele by zyskał gdyby był objęty tym projektem. Głos zabrał jeszcze Starosta Nowosądecki. 
Zaapelował by rok 2013 uznać za czas kiedy sprawa budżetu zostanie rozwiązana. 
Radny Powiatu Nowosądeckiego Wiesław Pióro zadał pytanie kiedy przeciętny obywatel poczuje 
namacalny efekt funkcjonowania elektronicznej platformy usług administracji publicznej. Sam pod-
jął 6 prób załatwienia spraw przy pomocy tego systemu,ale każda skończyła się niepowodzeniem. 
Stąd pytanie. 
Dyrektor Powiatowego Centrum Funduszy Europejskich Monika Bochenek odpowiedziała, iż, 
w ramach projektu zostały wdrożone elektroniczne rejestry obiegu dokumentów w każdym urzędzie 
z których skrzynki podawcze są skorelowane z ePUAP. 9 na 14 gmin skorelowało skrzynki z plat-
formą ministerialną, inne gminy mają to zrobić do końca grudnia. Pani Dyrektor zaznaczyła, że ten 
projekt obejmuje urzędy gmin, a nie jednostki powiatowe stąd może wynikać problem z którym 
spotkał się radny.
Radny Powiatu Nowosądeckiego Antoni Poręba zaapelował do radnych o refleksję na temat ana-
lizy sytuacji pod kątem otrzymanych środków w relacji do kosztów zakupów. Powołując się na 
otrzymane dane podał konkretne liczby i sumy, zapytał też o korzyści z projektów i czy wydatki są 
proporcjonalne do efektów. Poprosił też by wyciągnąć wnioski z tej sytuacji, bo wnioski które mu 
się nasuwają nie są pozytywne gdyż wydane pieniądze w jego odczuciu nie przekładają się na na-
macalne efekty.

Informacja stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 9.
Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego w  sprawie  wyboru  biegłego  rewidenta  
do  przeprowadzenia  badania  sprawozdania  finansowego  Powiatu  Nowosądeckiego  za  rok 
2012.

Dyrektor Wydziału Finansowego Stanisław Tokarczyk poinformował, iż art. 268. ustawy z dnia 
27  sierpnia  2009  r.  o  finansach  publicznych  wprowadza  obowiązek  badania  sprawozdania 
finansowego finansowego przez  biegłego rewidenta  w tej  jednostce  samorządu  terytorialnego,  
w której liczba mieszkańców, ustalona przez Główny Urząd Statystyczny, na dzień 31 grudnia roku 
poprzedzającego  rok,  za  który  sporządzono  sprawozdanie  ,  przekracza  150  tysięcy.  Powiat 
Nowosądecki mieści się w tej grupie jednostek a wartość zamówienia nie przekracza wyrażonej  
w  złotych  równowartości  kwoty  14  000  euro,  umieszczono  na  stronie  internetowej  Powiatu 
Nowosądeckiego,  ogłoszenie  o  możliwości  składania  ofert  na  przeprowadzenie  badania 
sprawozdania finansowego Powiatu Nowosądeckiego za 2012 rok. Sześć firm odpowiedziało na 
ogłoszenie  oferując  przeprowadzenie  badania  rocznego  sprawozdania  finansowego  określając 
kwotę za którą badanie to zostanie przeprowadzone, oraz prezentując doświadczenie w badaniu 
sprawozdań finansowych jednostek samorządu terytorialnego. W wyniku postępowania wyłoniono 
wykonawcę: Firma Abba z Warszawy.

Przewodniczący Komisji Budżetowej RPN Marek Kwiatkowski przedstawił opinię Komisji do 
projektu uchwały. Opinia Komisji jest pozytywna. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Jan Dziedzina poddał projekt uchwały 
pod głosowanie. 
Liczba radnych Rady Powiatu Nowosądeckiego obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 28
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W wyniku głosowania otrzymano:
28  głosów – za
0 głosów – przeciw
0 głosów – wstrzymujących się

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Jan Dziedzina stwierdził, że w wyniku głosowania: 
Uchwała Nr 236/XX/12 Rady Powiatu Nowosądeckiego  z dnia 26 listopada 2012 r. w sprawie 
wyboru  biegłego  rewidenta  do  przeprowadzenia  badania  sprawozdania  finansowego  Powiatu 
Nowosądeckiego za rok 2012 została podjęta. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 10.
Podjęcie uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie  Programu Współpracy Powiatu 
Nowosądeckiego z Organizacjami Pozarządowymi na rok 2013. 

Dyrektor  Powiatowego  Centrum  Wspierania  Organizacji  Pozarządowych  Anna  Brach 
przedstawiła wyniki konsultacji społecznych dot. projektu uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego 
w sprawie Programu Współpracy Powiatu Nowosądeckiego z Organizacjami Pozarządowymi na 
rok 2013 . Następnie przedstawiła projekt uchwały.
Radny  Powiatu  Nowosądeckiego  Józef  Leśniak zadał  pytanie  odnośnie  autopoprawki  
o  dofinansowania  w  obszarze  ochrony  zdrowia.  Zapytał  o  konkretne  punkty  poprawki  
i zastosowane w tekście określenia. 
Dyrektor  Powiatowego  Centrum  Wspierania  Organizacji  Pozarządowych  Anna  Brach 
odpowiedziała radnemu i objaśniła wysokości kwot na poszczególne priorytety. 
Radny Powiatu Nowosądeckiego Józef Leśniak przypomniał, że często zdarza się że zbyt dużo 
przeznacza  się  na obszary które  tego nie  wymagają,  a  na  inne o zwiększonych potrzebach nie 
wystarcza środków. 
Kolejną ważną zmianą jaką przedstawiła Pani Anna Brach było dodanie finansowania własnego do 
funduszy  zewnętrznych  i  przeniesienie  z  priorytetów  do  innego  punktu.  Dyrektor  poprosiła  o 
przyjęcie projektu uchwały wraz z autopoprawkami. 
 

Przewodniczący  Komisji  Kultury  i  Ochrony  Dóbr  Kultury  dr.  hab.  Stanisław  Węglarz 
przedstawił opinię Komisji do projektu uchwały. Opinia Komisji jest pozytywna. 
Przewodniczący Komisji  Edukacji  Pan Stanisław Mrzygłód przedstawił  opinię  Komisji  do 
projektu uchwały. Opinia Komisji jest pozytywna. 
Przewodniczący Komisji Turystyki i Sportu Pan Marian Kuczaj  przedstawił opinię Komisji 
do projektu uchwały. Opinia Komisji jest pozytywna. 
Przewodniczący  Komisji  Ochrony  Środowiska,  Rolnictwa i  Leśnictwa Pan Antoni  Koszyk 
przedstawił opinię Komisji do projektu uchwały. Opinia Komisji jest pozytywna. 
Przewodniczący Komisji Zdrowia i Uzdrowisk Pan Włodzimierz Oleksy przedstawił opinię 
Komisji do projektu uchwały. Opinia Komisji jest pozytywna. 

Komisja Zdrowia i Uzdrowisk  pozytywnie zaopiniowała autopoprawki, natomiast w jej imieniu 
pytanie w sprawie formalnej  zadał Radny Włodzimierz Oleksy.  Zapytał co stanie się  gdy teraz 
przegłosowana  zostanie  taka  autopoprawka  z  podanymi  konkretnymi  kwotami   w  kontekście 
uchwały budżetowej. Zapytał czy jest to dla ustawy budżetowej wiążące.
Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Jan Dziedzina  zauważył,  że zmieniona 
kwota w programie jest kwotą ogólną. 
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Dyrektor  Powiatowego  Centrum  Wspierania  Organizacji  Pozarządowych  Anna  Brach 
wyjaśniła,  że  kwota  ta  musi  być  dodana  do  Programu  Współpracy,  natomiast  w  przypadku 
odmiennej woli Rady przy głosowaniu nad budżetem na przyszły rok, zrobiona zostanie korekta. 
. 
Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej Pan Józef Głód przedstawił opinię Komisji do 
projektu uchwały. Opinia Komisji jest pozytywna. 
Przewodniczący  Komisji  Promocji  Powiatu,  Współpracy  z  Organizacjami  Pozarządowymi 
Pan  Adam  Mazur  przedstawił  opinię  Komisji  do  projektu  uchwały.  Opinia  Komisji  jest 
pozytywna. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Jan Dziedzina poddał projekt uchwały 
w sprawie Programu Współpracy Powiatu Nowosądeckiego z Organizacjami Pozarządowymi na 
rok 2013 wraz z autopoprawką pod głosowanie. 

Liczba radnych Rady Powiatu Nowosądeckiego obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 28
W wyniku głosowania otrzymano:
28 głosów – za
0 głosów – przeciw
1 głosów – wstrzymujących się

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Jan Dziedzina stwierdził, że w wyniku głosowania: 
Uchwała  Nr  237/XX/2012  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  z  dnia  26  listopada  2012  r.  
w sprawie  Programu Współpracy Powiatu Nowosądeckiego z Organizacjami Pozarządowymi na 
rok 2013 została podjęta. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 11.

Podjęcie uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek 
ogólnodostępnych na terenie Powiatu Nowosądeckiego oraz dyżurów aptek ogólnodostępnych  
w porze nocnej, w niedzielę, święta i dni wolne od pracy na terenie Krynicy Zdroju, w 2013 roku.  

Kierownik  Zespołu  Zdrowia  i  Spraw  Obywatelskich  Dorota  Dobrowolska  poinformowała,  iż  
rozkład godzin aptek ogólnodostępnych na danym terenie określa, w drodze uchwały, rada powiatu, po 
zasięgnięciu  opinii  wójtów  (burmistrzów,  prezydentów  miast)  gmin  z terenu  powiatu  i samorządu 
aptekarskiego. Rozkład godzin i harmonogram pracy aptek na rok 2013 wyznaczono po zasięgnięciu 
opinii wójtów i burmistrzów gmin z terenu powiatu nowosądeckiego oraz Okręgowej Izby Aptekarskiej 
w Krakowie,  mając  jednocześnie  na  uwadze dostosowanie  godzin  pracy aptek  do  potrzeb  ludności 
i zapewnienie dostępności świadczeń również w porze nocnej, w niedziele, święta i inne dni wolne od 
pracy. Biorąc powyższe podjęcie niniejszej Uchwały przez Radę Powiatu Nowosądeckiego jest zasadne. 
 

Przewodniczącego Komisji Zdrowia i Uzdrowisk RPN Włodzimierz Oleksy przedstawił  opinię 
Komisji do projektu uchwały. Opinia Komisji jest pozytywna. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Jan Dziedzina poddał projekt uchwały 
Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  w  sprawie  ustalenia  rozkładu  godzin  pracy  aptek 
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ogólnodostępnych  na  terenie  Powiatu  Nowosądeckiego  oraz  dyżurów  aptek  ogólnodostępnych
w porze nocnej, w niedzielę, święta i dni wolne od pracy na terenie Krynicy Zdroju, w 2013 roku 
pod głosowanie. 

Liczba radnych Rady Powiatu Nowosądeckiego obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 28
W wyniku głosowania otrzymano:
28 głosów – za
0 głosów – przeciw
0 głosów – wstrzymujących się

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Jan Dziedzina stwierdził, że w wyniku głosowania: 
Uchwała  Nr  238/XX/2012  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  z  dnia  26  listopada  2012  r.
w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu Nowosądeckiego 
oraz dyżurów aptek ogólnodostępnych w porze nocnej, w niedzielę, święta i dni wolne od pracy na terenie 
Krynicy Zdroju, w 2013 roku została podjęta. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 12.

Podjęcie uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie ustalenia opłat za usuwanie pojazdów 
z dróg na terenie Powiatu Nowosądeckiego na koszt właściciela i przechowywania tych pojazdów 
na wyznaczonych parkingach strzeżonych.

Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg Adam Czerwiński poinformował, iż Prawo o ruchu drogowym 
określa przypadki, w których pojazd jest usuwany z drogi na koszt właściciela i umieszczany na parkingu 
strzeżonym . Na podstawie ust. 6 w/w przepisu rada powiatu ustala opłaty za usuwanie i przechowywanie 
pojazdów  w sytuacjach  wymienionych  w art.  130a  ust.  1 i  2 przedmiotowej  ustawy  oraz  koszty 
odstąpienia od usunięcia pojazdu. Uwzględniając maksymalne stawki opłat określone w art. 130a, ust. 
6 a , przewidywane koszty usuwania i przechowywania pojazdów ustalono stawki opłat za usuwanie 
pojazdów z drogi, ich przechowywanie oraz koszty odstąpienia od usunięcia pojazdu.

Radny Powiatu Nowosądeckiego Antoni Poręba poprosił o wyjaśnienie wątpliwości czy wysokość 
opłat wynika z widełek ustawy czy jest to decyzja Rady.
Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg Adam Czerwiński powiedział, że jest to dyspozycja Rady, po 
czym  objaśnił  procedurę  postępowania  w  omawianej  sprawie. 

Przewodniczący Komisji  Mienia i Infrastruktury RPN Stanisław Śmierciak przedstawił opinię 
Komisji do projektu uchwały. Opinia Komisji jest pozytywna. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Jan Dziedzina poddał projekt uchwały  Rady 
Powiatu Nowosądeckiego w sprawie ustalenia opłat za usuwanie pojazdów z dróg na terenie Powiatu 
Nowosądeckiego na koszt właściciela i przechowywania tych pojazdów na wyznaczonych parkingach 
strzeżonych  pod głosowanie. 

Liczba radnych Rady Powiatu Nowosądeckiego obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 
28
W wyniku głosowania otrzymano:
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28 głosów – za
0 głosów – przeciw
0 głosów – wstrzymujących się

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Jan Dziedzina stwierdził, że w wyniku głosowania: 
Uchwała  Nr  239/XVIII/2012  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego z  dnia  26  listopada  2012  r.
w sprawie  Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie ustalenia opłat za usuwanie pojazdów z dróg na 
terenie  Powiatu  Nowosądeckiego  na  koszt  właściciela  i  przechowywania  tych  pojazdów  na 
wyznaczonych parkingach strzeżonych została podjęta. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 13.

Podjęcie uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie skargi złożonej przez Ewę Klimczak
 i Jana Klimczaka. 

Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  RPN  Andrzej  Gancarz  poinformował,  iż  skarga  dotyczyła 
przewlekłości  postępowania  przez  Starostę  Nowosądeckiego.  Komisja  Rewizyjna  Rady  Powiatu 
Nowosądeckiego  bardzo  skrupulatnie  przeanalizowała  przedstawioną  dokumentację  w  tej  sprawie. 
Sprawa jest dość trudna. Dodatkowo komisja zwróciła się z prośbą do Dyrektora Wydziału Geodezji
i  Budownictwa Mariana Ryczka o pisemne wyjaśnienia.  Po ich otrzymaniu oraz wnikliwej  analizie 
wyciągu  z  systemu LOGITO Komisja  Rewizyjna  RPN uznała  skargę  za  bezzasadną.  Pan  Andrzej 
Gancarz zapytał czy odczytać uzasadnienie do uchwały. 

Wobec  braku  uwag  Wiceprzewodniczący  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  Jan  Dziedzina 
poddał projekt uchwały w sprawie skargi złożonej przez Ewę Klimczak i Jana Klimczaka   pod 
głosowanie. 

Liczba radnych Rady Powiatu Nowosądeckiego obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 28
W wyniku głosowania otrzymano:
25 głosów – za
0 głosów – przeciw
3 głosów – wstrzymujących się

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Jan Dziedzina stwierdził, że w wyniku głosowania: 
Uchwała  Nr  240/XX/2012  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  z  dnia  26  listopada  2012  r.
 w sprawie skargi złożonej przez Ewę Klimczak i Jana Klimczaka została podjęta. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 22.
Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
Radny  Powiatu  Nowosądeckiego  Antoni  Poręba  zabrał  głos  w  sprawie  dyspozytorni.  Radny 
wyjeżdżając na niniejszą sesję usłyszał w telewizji informację o tym, że podczas dzisiejszego spotkania 
ma być podjęta rezolucja w sprawie dyspozytorni. Zapytał skąd taka informacja wyciekła do mediów. 
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Sprawa dyspozytorni w przekonaniu Radnego nie została właściwie nagłośniona. Ponadto Pan Antoni 
Poręba zapytał czy będzie jeszcze dodatkowa uchwała w tej sprawie. 
W celu wyjaśnienia głos zabrał Starosta Nowosądecki Jan Golonka. Przyznał, że w mediach sprawa 
została nagłośniona w ciągu ostatniego weekendu. W tej ważnej sprawie jaką jest kwestia dyspozytorni 
Rada podjęła już dwie uchwały więc można się domyślać, że powszechnie sądzono, że na obecnej sesji po 
raz kolejny będzie poruszany ten temat. 

Ad. 23.
Zamknięcie obrad.
Wiceprzewodniczący  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  Jan  Dziedzina,  wobec  wyczerpania 
wszystkich  punktów  Porządku  Obrad  XX  Sesji  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego,  ogłasza 
zamknięcie posiedzenia i dziękuje za udział w obradach Sesji.

       Wiceprzewodniczący
Rady Powiatu Nowosądeckiego

       Jan DZIEDZINA

Protokołowała:
Anna Hardy-Repetowska
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